

2027
Quinte Regional Science and Technology Fair
Expo-sciences régionale de Quinte



Equity & Inclusion Statement (English)

The Quinte Regional Science and Technology Fair is committed to creating a welcoming, inclusive, and equitable environment for every student, educator, volunteer, and community member. We believe that curiosity, creativity, and scientific discovery flourish when all participants feel respected, represented, and supported.

We recognize that students come from diverse backgrounds, identities, and lived experiences. Our fair actively works to remove barriers to participation and to ensure that every young scientist — regardless of race, ethnicity, gender identity, sexual orientation, language, disability, socioeconomic background, or family circumstance — has the opportunity to explore STEM, share their ideas, and celebrate their achievements.

Our commitments include:

- Providing clear, accessible, and bilingual information for all participants
- Ensuring judging practices that are fair, consistent, and free from bias
- Supporting teachers and families with resources that encourage equitable participation
- Creating a safe and respectful environment where all students feel valued
- Encouraging projects that reflect diverse perspectives, cultures, and community experiences
- Continually reviewing our policies and practices to strengthen inclusion across the region

The QRSTF celebrates the potential of every student. We are dedicated to building a science fair community where everyone belongs, everyone contributes, and everyone has the chance to shine.



2027
Quinte Regional Science and Technology Fair
Expo-sciences régionale de Quinte



Déclaration d'équité et d'inclusion (Français)

La Foire régionale des sciences et de la technologie de Quinte s'engage à offrir un environnement accueillant, inclusif et équitable pour chaque élève, enseignant, bénévole et membre de la communauté. Nous croyons que la curiosité, la créativité et la découverte scientifique s'épanouissent lorsque tous les participants se sentent respectés, représentés et soutenus.

Nous reconnaissons que les élèves proviennent de milieux, d'identités et d'expériences variés. Notre foire travaille activement à éliminer les obstacles à la participation et à garantir que chaque jeune scientifique — peu importe sa race, son origine ethnique, son identité de genre, son orientation sexuelle, sa langue, son handicap, sa situation socioéconomique ou ses circonstances familiales — ait la possibilité d'explorer les STEM, de partager ses idées et de célébrer ses réussites.

Nos engagements comprennent :

- Fournir des renseignements clairs, accessibles et bilingues pour tous les participants
- Assurer des pratiques d'évaluation justes, cohérentes et exemptes de biais
- Soutenir les enseignants et les familles avec des ressources favorisant une participation équitable
- Créer un environnement sécuritaire et respectueux où chaque élève se sent valorisé
- Encourager des projets qui reflètent des perspectives, des cultures et des expériences communautaires diversifiées
- Réviser continuellement nos politiques et pratiques afin de renforcer l'inclusion dans toute la région

La ESRQ célèbre le potentiel de chaque élève. Nous sommes déterminés à bâtir une communauté scientifique où chacun a sa place, chacun contribue et chacun a la possibilité de briller.

